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Abstract (en)
[origin: CN215945158U] The utility model relates to a labelling device for containers and a labelling machine having a labelling device. According
to the invention, the tray is transported through a working region of a print head having spray nozzles arranged in a grid, and cold glue is released
from the spray nozzles onto a label resting surface formed on the tray. The working pressure of the cold glue is adjusted to 0.1 bar to 10 bar for the
area of the printing head, and the release of the cold glue is controlled by means of solenoid valves assigned to the respective injection nozzles.
According to the invention, the reliability of the glue application can be improved, the glue supply can be simplified, and the labeling can be adapted
to different requirements for the glued labels and to the labeled containers, in particular relative to a piezoelectric nozzle system.

Abstract (de)
Beschrieben werden ein Verfahren zum Aufspritzen von Kaltleim auf Etiketten, ein Etikettieraggregat für Behälter und eine damit ausgestattete
Etikettiermaschine. Demnach werden Paletten durch den Arbeitsbereich eines Druckkopfs mit rasterförmig angeordneten Spritzdüsen transportiert,
und der Kaltleim wird dabei von den Spritzdüsen auf an den Paletten ausgebildete Etikettenanlageflächen abgegeben. Dadurch, dass für
den Bereich des Druckkopfs ein Arbeitsdruck des Kaltleims von 0,1 bis 10 bar eingestellt wird und man die Abgabe des Kaltleims mittels den
Spritzdüsen einzeln zugeordneter elektromagnetischer Ventile steuert, lässt sich die Zuverlässigkeit der Beleimung insbesondere gegenüber
piezoelektrischen Düsensystem erhöhen, die Leimversorgung vereinfachen und die Etikettierung flexibel an unterschiedliche Anforderungen
bezüglich zu beleimender Etiketten und zu etikettierender Behälter anpassen.
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